
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI DEL CONSELL MUNICIPAL DE MEDI 
AMBIENT DE TARRAGONA CELEBRAT EL DIA 14 DE JUNY DE 2023

Sessió: Ordinària
Lloc: IMET

Dia: 14 de juny de 2023
Hora d’inici: 18:36 h
Hora de finalització: 19:20

Assisteixen a la sessió:

Presidenta delegada
Eva Miguel Gascon

Vocals assistents:
ASSOCIACIÓ AURORA Irene Marta
GREENPEACE Alicia Escudero
ASSOCIACIÓ GRUP ECOLOGISTA DE 
TARRAGONA I EBRE – Víctor Alvárez
URV – Antoni de la Torre
GEPEC – Antoni Blasco
LA SÍNIA Raquel Córdoba i Héctor 
Hernàndez
Grupa d’amics de Toni Achon -
ECOLOGISTES TARRAGONA (GATA) 
Lluís Gurrera i Xavi Vega

S’excusen

PORT DE TARRAGONA
GM PP 
Consell Municipal de Dones
UNIÓ DE PAGESOS DE CATALUNYA 
CEPTA

No assisteixen

SERVEI DIRECCIÓ DE COSTES Antoni 
Espanya
EMATSA Anna Pérez
ICO
FEHTT

  Associació club naturista
  Servei Direcció de Costes
  AEQT

SSTT Departament ACAAR Generalitat 
  EMATSA

MARE TERRA FUNDACIÓ      
MEDITERRÀNIA
GM ERC 
GM PSC
GM CUP 
GM ECP
GM JXTGNA
GM CIUTADANS

Personal tècnic municipal:
Xavier Llopart 

Secretària delegada:
Marisol Luna 



A les 18:36 hores del dia indicat a l’encapçalament, es reuneixen les persones 
esmentades, sota la presidència de la Sra. Eva Miguel Gascon, presidenta delegada del 
Consell de Medi Ambient.

Tot seguit, es procedeix d’acord amb el següent ordre del dia:
 

1. Aprovar l’acta de la Sessió Ordinària celebrada el dia 2 de novembre de 2022 

No havent-hi cap esmena i/o observació a realitzar, s’aprova l’acta de la sessió ordinària 
de data 2 de novembre de 2022.

2. Donar compte de les sessions celebrades en les comissions de Treball de 
Platges, Rius, Next Generation i Boscos 
- Platges: 21 de gener, 16 de febrer, 16 de març i 26 d’abril de 2023 (conjunta amb 
rius) 
- Rius: 26 de gener, 29 de març i 26 abril 2023 (conjunta amb platges) 
- Boscos : 26 de gener de 2023 
- Next Generation: 03 de maig de 2023 

La presidenta dona compte de les sessions realitzades per les comissions de treball 
de platges, rius, Next Generation i Boscos, que s’han fet arribar via correu electrònic. 
Dona la paraula al tècnic de Medi Ambient, Xavier Llopart, que indica a les persones 
assistents que ha portat còpia de les actes per si algú les vol consultar.
La presidenta recorda a les persones assistents que les comissions de Treball són 
independents del plenari del Consell i que tenen unes normes de funcionament 
pròpies i es poden convocar al marge d’aquest.

Tothom es dona per assabentat

3. Informe de la presidència 

La presidenta recorda que a partir d’ara, les reunions del Consell Municipal de Medi 
Ambient seran convocades i presidides per la persona que ostenti les competències 
de Medi Ambient , i que no hi haurà representació del seu grup municipal al Consell, 
(CUP) ja que el consistori ha canviat la representació política i s’han incorporat noves 
formacions.

Informa que el Consell compta amb una nova entitat:  GEPEC, amb la representació 
d’Antoni Blasco i Marc Torrents.

La presidenta vol agrair la feina feta per les entitats en impulsar el debat i la 
participació al Consell i les encoratja a seguir participant de forma activa. Agraix 
també el tracte rebut i la feina conjunta. Anima a la continuïtat del Consell, tot agraint 
la feina feta als treballadors municipals. S’han conseguit moltes fites però considera 
que encara queda feina per fer.

4. Precs i preguntes 

Lluís Gurrera (GATA) demana una reunió monogràfica sobre el desmantellament de la 
plataforma del Miracle, en el si de la Comissió de Treball del Next Generation, de la 
qual cosa es pren nota i pregunta fins a quin punt perillen els projectes engegats 



aquesta legislatura, com és el cas de la plataforma i en general els projectes Next 
Generation.

La Presidenta respon que algunes accions de caire més aviat polític ara podrien 
perillar, com és el cas de l’estudi de la qualitat de l’aire. Pel que fa a la plataforma i la 
resta d’accions del projecte Tarragona GreenBelt’26 (Next Generation) és més difícil 
perquè està dins d’un projecte subvencionat amb Fons Europeus i una modificació 
substancial podria comportar un canvi molt important en el projecte, i s’hauria d’aprovar 
pel finançador, amb el perill inclús de revocació de la subvenció.

S’obre un debat sobre els residus generats amb la demolició de la plataforma i la 
finalitat d’aquestos, amb el benentès que s’hauria de respectar el principi de DNSH 
(Do Not Significant Harm), la pejada de carboni i el balanç benefici/cost. El tècnic de 
Medi Ambient, Xavier Llopart, indica que potser l’opció més idònia seria que el Port es 
fes càrrec dels residus, i seguir amb la idea de fer-los servir per reomplir una part de 
l’escullera.

Les entitats presents manifesten la seva preocupació per la continuïtat del Consell de 
Medi Ambient. En aquest sentit, volen que consti en l’acta que s’emplaça a la 
persona que sigui nomenada consellera de Medi Ambient a la continuació de la 
feina que es realitza en el si del Consell Municipal de Medi Ambient.

5. Aprovar l’acta de la Sessió Ordinària celebrada en data d’avui (14/06/2023) 

S’aprova el contingut de l’acta de la present sessió.

I no havent més temes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidència a les 19.20 
hores, de la qual cosa jo, secretària delegada, en dono fe.

Vist i plau La secretària delegada

La presidenta delegada,
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